
Styremøte Raseklubben for  
Italiensk Spinone og Bracco Italiano/RISBI 
Sted: Teams. 
Tid: 08.10.2024, kl 19.30 – 21.00 
 
Til stede; 
Ragnhild Landheim (spinone og bracco)  
Tina Pedersen Michalsen (bracco)  
Hans-Ole Stenbro (bracco)  
Elisabeth Stokvold (bracco) 
Ingeborg S. Mellgren Mathiesen (spinone) (referent) 
 
Meldt forfall;  
Ane Bergan Fjellanger (spinone)  
Olav Løkken Reisop (bracco)  
 
Inger Marie Vinju (spinone), orientert pga organisering rundt Maarud Gjestegård og Grendehuset.  
 
AGENDA: RASESPESIAL OPPSUMMERING 
1. Økonomi og medlemmer generelt 

• Kassabeholdningen kr 13 691,-. Justeringer etter Rasespesialen ligger inne her. 

• Medlemmer: 43 

• Vi ønsker oss flere medlemmer og ønsker nye medlemmer hjertelig velkommen! 

• Det er nå mulig å melde inn familiemedlemmer. Dette gjøres direkte til Ragnhild Landheim, men 
hovedmedlem må være medlem i NKK og RISBI. 

• Vippsnummer #858733 
 
2. Rasespesial 27.- 29. juni 2025; Apportprøve og dobbelutstilling:  

• Datoene er spikret og annonsert 

• 27. juni: Apportprøve for gruppe 7 

• 28-29 juni dobbelutstilling for bracco og spinone på Maarud Gjestegaard og Grendehuset.  
 

3. Apportprøve 27. juni 2025 for hele gruppe 7, sted annonseres: 

• Majken H. og Ellen Marie har sagt seg villige til å være våre dommere også i år! Vi er veldig glade 
for et profesjonelt og erfarent dommerteam og prøvemedhjelpere. TAKK! 

• Ved å åpne for gruppe 7 vil vi trolig få 100 deltagende hunder. For våre raser gjelder det derfor å 
melde seg raskt på, slik at vi får være med! Apportprøve er gøy og populært! 

• Elisabeth og Majken finner egnet sted ikke for langt fra Maarud Gjestegård. 

• Elisabeth følger opp og finner inntil seksdommere totalt i tillegg til prøvemedhjelpere. 
 

4. Rasespesial på Maarud Gjestegaard og Grendehuset, Sør-Odal 28.- 29. juni 2025: 

• Ingeborg kontakter driver av Gjestegaarden samt Inger Marie Vinju som bestiller Grendehuset. 
Jegermiddagen blir på Grendehuset der vi dekker festbord. Alkohol medbringes av hver enkelt til 
den lukkede middagen, men klubben kan også søke om bevilgning. Middagen bestilles på 
Gjestegården. 

• Vi har tatt en gjennomgang av dommere i gruppe 7 fra Norge, samt gått gjennom de innspill som 
er kommet fra Finland, Danmark og Sverige! Takk for dere som har engasjert dere! Det har vært 

 
 



viktig for styret å ikke benytte dommere som har dømt våre to raser i Norge de siste to-tre årene 
på NKKs utstilling. 

• Styret har også ønsket et trekkplaster og et stort dommernavn innen FCI med hensyn på våre to 
raser, slik at rasespesialen kan være interessant å besøke også for utenlandske utstillere. 

• Styret har også behov for en erfaren ringsekretær slik vi hadde i fjor, som kan være til god hjelp 
for styret, dommere, dommerelever og skriver. 

• Styret, ved Ingeborg kontakter avtalte dommere og ringsekretær med styret som kopi på epost 
som i fjor. 
 
ETTERSKRIFT: 
Etter styremøtet tok styret kontakt med to dommere og en ringsekretær. Disse har takket ja til å 
komme til vår rasespesial! Vi er utrolig takknemlige for den velvillighet og positivitet klubben vår 
møter i inn- og utland! 

 
Dommer: Peter F. Berchtold, Østerrike. Klarering sendt til NKK og videresendt FCI 
Dommer Irene Krogvoll, Norge. Klarering sendt til NKK 
Ringsekretær Tina Oline Bratsberg Rygge, Norge. Tina er blitt bedt om å komme med forslag til 
rutinert skriver. 
 

5. Rasespesial; Inntekter/Utgifter 
•  

6. Loddsalg 

• 70 premier på 275 lodd solgt. 
 

7. Antall deltagere.  

• RISBI takker den svenske broderklubben som aktivt fikk med flere av sine medlemmer! De deltok 
både på utstilling og prøve noe som viser at svenskenes samarbeid med den kontinentale 
fuglehundklubben er viktig for å påvirke eiernes bruk av hundene. 

• Markedsføring. Arrangementet ble markedsført både på de danske, svenske, tyske og 
nederlandske klubbene. En tysk hund stilte.  

 
8. Mannskap og frivillige 

• Vi var i grunnen nok. Styret, enkeltmedlemmer, venner og familie jobbet godt og effektivt. 
 

9. Premier 

• Meget bra premier, der vinnere av hver klasse fikk det samme. 
 

10. Evaluering fra styret; 

• Gjør vi dette igjen? JA!  

• Bak både utstilling og apportprøve lå utrolig mye arbeid og forberedelser, men det var en fantastisk 
opplevelse å treffe så mange raseentusiaster.  

• Dyktige og dedikerte dommere både på utstilling og apport! Takket være ringsekretær og 
skrivere/tolker, ble dette gjennomført på en forbilledlig måte! 

• Erkjennelse at språket skapte en barriere, da ingen av dommerne snakket nevneverdig engelsk. 
Dette skapte en avstand til dommerne som utstillingsmessig var ønskelig, men faglig hadde det 
vært veldig interessant om de hadde holdt et foredrag hver på fredagen om de to rasene. 
Tilsvarende kunnskap om rasenes morfologi og jaktegenskaper, har vi ikke i Norge. Tolkene våre 



var formidable som tok vertskapesrollen! 

• Synd at ingen gruppe 7 dommere fant veien til Maarud Gård. Her hadde man fått mye kunnskap om 
rasene. Desto mer gledelig at en ASP og en dommerelev satte av dagene sammen med oss. 

• Med justeringer på hvor dommere kommer fra og behov for tolk, vil økonomien bli bedre. Dommere 
fra Norge/Norden/Skandinavia vil gjøre behov for tolk mindre, og dermed bedres også økonomien. 
Åpne kritikker er viktig! 

• Vi trenger: Dommertelt, bord og stoler for å slippe å gå på legd. Vi har: telt, seks stoler og bord. 

• Styret erkjenner at forberedelser, gjennomføring og ansvar ligger hos dem. Svært få medlemmer 
deltok aktivt, til tross for forespørsler. 

• Ønske om raseforedrag lagt til rasespesialen? 

• Lavterskelaktivitet lagt til fredagen som parallell til apportprøve? 

• Er det en ide å legge årsmøtet til rasespesialen slik at flere velger å delta? 

• Er det en ide at klubben setter opp en «Mestvinnende liste» (mestvinnende; valp, junior, unghund, 
åpen, bruksklasse, champion og veteran. Mestvinnende agility, spesialsøk, smeller, fuglehundprøve, 
rallylydighet, apport osv) der man deler ut premiering på jegermiddagen? En gøyal markering der 
flere får heder og utmerkelser for de aktiviteter de deltar på med sine hunder gjennom året. (Ragnhild 
og Hans Ole finner poengberegning) 

• Gaven fra SRBS, en håndkolorert avbildning, vil bli en vandrepremie som overrekkes «beste norske 
hund på første utstillingsdag». I år ble dette Ducati V.D. Turfhouve som ble BIS og eier Ragnhild 
Landheim. 

 
11. Dobbelutstilling og apportprøve 27/29.06 2025 

• Fredag 27.06.25; Apportprøve, åpen for alle raser for å få bedre økonomi og for å benytte de gode 
dommerne vi har fullt ut. Dommere og mannskap må kontaktes allerede nå! (ELISABETH) 

• Lørdag 28. og søndag 29.06.24; Dobbelutstilling, med storcert på lørdagen. Dommere som ikke har 
dømt rasene på NKK-utstillinger i 2024-2025, bør vurderes. (HANS OLE, ELISABETH og resten av 
styret). HASTER! 

• Valg av utstillingsområde; Mårud Gård var meget godt egnet til utstilling, og sentralt plassert 

• Apportprøveområde og overnattingssted revurderes om vi blir flere. 
 
12. Hjemmeside 
• Hjemmesiden må oppdateres slik at all ny informasjon ligger tilgjengelig der.  

• Helse 

• Rasebeskrivelse mm 

• Ny hjemmeside for RISBI er under opparbeiding. https://nrisbi.no.  

• Olav sjekker post@nrisbi og hvorfor det ikke videresendes til Ingeborg og hvorfor eposten sender 
30 000 spam til Landheim og Stokvold. 

 
 
13. Eventuelt 

• Vi takker nei til Oslo Dog Show 

• Ingeborg følger opp forespørsler fra NKK vedrørende avlsarbeide 

• Ingeborg følger opp og utformer (i samarbeid med styret og avlsrådet) punkt til anonym 
helseundersøkelse. Vi har blant annet sett en økning av allergier de siste årene for begge raser. 

• Oppdretterpanel, oppdrettergruppe i Skandinavia innen hver rase for å øke samarbeid innen helse og 
genmateriale? 

 

https://nrisbi.no/

